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Verksamhetsrapport från styrelsen

Trots att nollningen är över sedan ett tag tillbaka och sektionsmöte HTM1 är avklarat har det
fortsatt hända en hel del på sektionen.

Styrelsen anordnade ett sektionssafari under en lunch för att marknadsföra alla sektionsut-
skotten. Via Cafémästeriet bjöd styrelsen på korv i mängder för alla som närvarade, vilket var
väldigt gott och uppskattat. Överlag fick merparten av mästerierna in många nya namn och
har förhoppningsvis även använt dem väl.

Återkommande under hösten har undertecknad deltagit i möten gällande lärandemiljöprojek-
tet, E-huset, och kommande förändringar. Dem senaste sammanträdena har berört placering
av biblioteket och att det ska finnas ett café i foajén. Lunds Tekniska Högskolas ledning har
en önskan om att det ska finnas ett café i foajén i E-huset, och att det ska drivas av studenter.
I dagsläget välkomnar D-sektionen ett samarbete med E-sektionen, dock är vi väl införstådda
i hur skilda våra caféverksamheter är idag. E-sektionens ekonomi grundar sig på deras café-
verksamhet, medan vår caféverksamhet inte utgör lika stor grund för vår sektionsekonomi.
Om båda sektionerna är villiga att ingå i ett samarbete och ta den tiden det kommer ta att byg-
ga upp caféverksamheten organisatoriskt, kommer det gynna båda sektionerna. Diskussioner
kring caféet och ett samarbete pågår fortfarande i skrivande stund.

Relationen med vaktmästeriet är fortfarande bra, dvs. Johan och Per-Henrik har återigen lyc-
kats busa med undertecknad några gånger. Undertecknad lovar att bus tillbaka är under pla-
neringsstadiet och kommer utföras innan årsskiftet.

I övrigt råder det god och rosa stämning på sektionen samt att följande har hänt inom sektions-
utskotten;

Propagandamästeriet har...

• tryckt upp planscher och andra trycksaker.

• publicerat D’du.

• README har typ publicerats, även om absoluta majoriteten av arbetet gjordes innan min
tid.

• DWWW har delvis legat på is p.g.a brist på DWWW-ansvarig med tid.

• fotoarkivet har blivit fixat så att det fungerar med årets och kommande års nollor.

• anslagstavlorna har blivit råsigare.

• det har skett god kontakt med Kårens Infukollegie.

Skattmästeriet har...

• Bokfört, fakturerat, betalat ut pengar, osv.

• Hanterat ekonomin för Utedischot för tredje året i rad.

• Hälsat på banken.
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• Styrt upp ett budgetmöte med många glada miner.

Studierådet har...

• Anordnat fyra pluggfik samt lagat mat till dessa.

• Haft sex studierådsmöten.

• Delat ut gyllene pekpinnen till Thore Husfeldt.

• Genom UN1 tagit beslut att stryka MAMA01 som kurs för C1 och ersätt denna med en ny
kurs; Interaktionsdesign 7.5hp, samt ersatt kursen Människa–Datorinteraktion, MAM061
med Avancerad Interaktionsdesign, MAMN01.

• Tagit kontakt med kursledare i kurser där problem uppstått och övervakat hur dessa
lösts.

• Anordnat ett infomöte för att öka medvetenheten om studierådets uppgifter och externa
kontakter samt kursombudets ansvar.

• Skött löpande arbete inom kursutvärdering.

• Startat upp ett arbete för att synliggöra studierådet i större utsträckning och därmed öka
deltagandet i studierådet.

Cafémästeriet har...

• hunnit aktivera de nya studenterna, bland annat med en egen lek under Lekar i GrönGrä-
set

• sedan nollningen haft en arbetslista där möjlighet finns att skriva upp sig till arbetspas-
sen. Det har gett caféet caféslavar från dag ett under nollningen.

• uppdaterat sortimentet med mer matiga alternativ, bland annat finns det ett till toastal-
ternativ.

• festat loss med en cafékickoff innan nollningen samt med en mindre tackfest för alla som
hjälpt till under nollningen.

• fått mängden arbetsglädje att öka, vilket beror på mängden nya funktionärer inom mäs-
teriet.

• tillsammans med hela styrelsen infört restriktioner gällande användandet av köket under
lunchtid på grund av hygieniska skäl.

Industrimästeriet har...

• under hösten genomgått en stor omorganisering, både intern inom mästeriet och externt
gentemot företagen.

• vuxit på grund av omorganiseringen och har nu fler funktionärer.
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• skapat en ny företagskatalog och ska försöka sälja samarbetspartnerspaket istället för att
skaffa sponsring för enskilda event.

• påbörjat arbetet med Teknikfokus.

• haft några enskilda event under hösten, exempelvis Axis-företagskväll.

Källarmästeriet har...

• fixat ett stort antal saker på fixarlistan.

• planerat in snickerboa den 13-14 november.

• via Blixt Gudrun installerat ett nytt discodunksystem.

• i slutet av sommaren monterat upp sektionens nya projektor, en bur är på gång.

• gett allehanda personer access och uppdaterat avtalen.

• hyrt ut iDét samt inventarier ett flertalet gånger, främst till evenemang inom TLTH men
även några nationsrelaterade aktiviteter.

• uppdaterat policydokumentet för utlåning av sektionens lokaler och inventarier.

• ersatt en mikrovågsugn och en ny mikrovågsvägg är planerad. iDét ska ha tolv mikrovågsug-
nar istället för nuvarande fem.

• drömmar om nya stolar och bord.

• via Rootmästeriet påbörjat uppgradering till ubuntu 10.04. Mushroom har återfötts i form
av en hp-dator.

• som planer att bygga ”bajs” (server) i caféförrådet.

Programmästeriet har...

• under nollningen mest sålt märken till Nollan.

• efter nollningen slitit hårt medatt försöka vinna sångarstriden. Sektionen gjorde en fan-
tastisk insats, men tyvärr utan seger.

• anordnat Geekend där det både spelades och programmerades en hel del under julbely-
singen.

• planerat in obligatoriska filmkvällar en gång i veckan fram till jul.

• påbörjat planering inför en ölresa till Braunsteinbryggeriet i Køge (Danmark) och kom-
mer förhoppningsvis bli av i vår.

Sexmästeriet har...

• anordnat en stor mängd sittningar och fler är på väg.

• suttit en hel del med ekonomin för utskottet.
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• funderat över varför pappershögen i facket aldrig krymper.

• har haft utskottsmöten.

• Sexat

Staben har...

• hållit i en härlig nollning.

• tackat alla som jobbade under nollningen med en tackfest.

• pysslat med ekonomi.

• sedan HTM1 fått ett nytt Överphös under verksamhetsperioden 2010.

Styrelsen gemensamt har dessutom...

• Haft regelbundna möten varje vecka.

• haft styrelsemiddag med E-sektionen.

• haft väldigt roligt med ordförandes stol, dock utan ordförandes vetskap..

För sektionsstyrelsen, dag som ovan

Sofia Mattsson
Sektionsordförande
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